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Pani
Wanda Muszalik
Radna Rady Miasta Woclawek

Odpowiadajqc na interpelacjq wniesionE podczas lV sesji Rady Miasla w sprawie wydlu2enia
Scie2ki rowerowej na ul. Plockiej do wloclawskiej ,,Mariny" uprzelmie informujg, 2e podzielam Pani

opinie o potrzebie budowy przedmiotowej Scie2ki. Zadanie zostalo uwzglgdnione do realizacji
w planie zadan inwestycyjnych na najbli2sze lata w ramach zadania pn. ,,Rozbudowa sieci

komunikacyjnej d169 rowerowych
Nadmieniam, ze Gmina Miasto Woclawek sukcesywnie realizuje zadanie pn.,,Rozbudowa sieci

komunikacyjnej dr6g rowerowych", skupiajqc sig w pierwszej kolejno6ci na 6cie2kach wzdlu2 dr6g

krajowych i powiatowych. W roku 2016 pzy Al. Kazimierza Wielkiego powstalo blisko 1,8 km Scie2ki

rowerowej. W roku 2017 powstala nowa Scie2ka w ciqgu ulicy Wienieckiej na odc. od ul. Wesolej

do ul, Chemik6w. W roku 2018 dokoriczono 5cie2k9 w ciqgu ulicy Ptockiej na odc, od ul. Okrg2nej

do Ronda Ks. J. Popieluszki, Nastgpnie planowana jest przebudowa ulicy Promiennej na odc.
od KoSciola Sw. J6zefa do Ronda, w zakresie budowy ciqgu pieszo- rowerowego celem
skomunikowania ul, Wienieckiej z I etapem trasy Srednicowej oraz pzejSciem podziemnym dla pieszych
pod torami kolejowymi w rejonie ul. Radosnej.

W planach Gminy Miasto Woclawek jest rozbudowa sieci 6cie2ek, tak by potqczy6

je w wigkszy, sp6jny system komunikacyjny, Woclawek, podobnie jak inne miasta, bgdzie odchodzil
od brukowanych Scie2ek rowerowych na zecz asfaltu. Du2o pomogly konsultacje z mieszkancami
Woclawka w ramach cyklu konsultacji obywatelskich ze Srodowiskiem Woclawskich Cyklistow
i wszystkich milo6nik6w rekreacji rowerowej. M6wiono m.in. o potzebie przyjqcia jednolitych

wytycznych pzy budowie nowych Scie2ek rowerowych. Zostala opracowana koncepcja pzebiegu tras

rowerowych onz zarys niezbgdnych pzedsigwzigi dla ich prawidlowego funkcjonowania,

Nadmieniam, i2 na tym etapie prac nad projektem bud2etu na rok 2019 nie uwzglgdniono

zadania inwestycyjnego pn. ,,Rozbudowa sieci komunikacyjnej d169 rowerowych". Z chwilq
wprowadzenia ww. zadania do projektu bud2etu, pzedmiotowe Sciezka bgdzie wpisana na listg

typowanych do budowy.
JeSli chodzi o naprawq chodnika (uzupelnienie kostki brukowej) przed sklepem

na skrzyzowaniu ul, Szczq6liwej i Bojaiczyka oraz chodnika lqczqcego ul. Bojaiczyka z ul. Miedzianq

to zapewniam, 2e polecg Miejskiemu Zarzqdowi Uslug Komunalnych i Dr6g wykonanie napraw

dora2nych ww, nawierzchni, w zale2no6ci od ilo6ci Srodkow finansowych pzeznaczonych na wydatki

bie2qce w 2019 roku.
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